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ОТНОСНО: Къщи паметници на културата

Уважаеми г-н Панов,

Велико Търново е град, който в цял свят е известен със своята възрожденска 
архитектура. Не случайно стотици къщи са обявени за паметници на културата. 
Огромна част от тях са частни, но значението им национално.

За съжаление от година на година Историческата и духовна столица на България губи 
безценни архитектурни шедьоври, които рухват пред безсилието на институциите. В 
тази връзка, независимо от статута на къщите, ръководството на администрацията във 
Ваше лице не би следвало да стои безучастно и да гледа как историята на България 
потъва в деретата над Янтра.

В тази връзка питам:

1 .Колко са къщите паметници на културата във Велико Търново?

2. Колко от тях са частна собственост, колко са собственост на Община Велико 
Търново и колко на държавата или други държавни структури?

3. Колко са рухналите къщи паметници на културата за последните 10 години и колко 
са рухналите къщи за изминалата 2022г.

4. Какво е състоянието на къщите паметници на културата в момента, колко от тях се 
нуждаят от спешен ремонт, колко са в добро състояние и колко трябва да бъдат 
съборени като опасни?

5. Какви спешни мерки е предприела или ще предприеме Община Велико Търново за 
запазване на къщите и съхраняване на недвижимото културно наследство в старата 
столица?

6. Налагани ли са санкции на собственици на къщи паметници на културата и в какво се 
изразяват?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уваженце. 

Михаил МихаМев


